
Een constructieve samenwerking leidt tot een betere gemeente. 

 

De borduur van het voetpad aan ’t Pleintje werd recent door de gemeentelijke werklieden verlaagd. 

Op deze manier kunnen mindermobielen ook de postbus die daar hangt gebruiken. Bij de N-VA gaan 

we immers voor een inclusieve maatschappij. 

 

De vraag voor deze aanpassing kwam van Rik Cruyplants, voormalig CD&V-gemeenteraadslid. Een 

terechte vraag, en dus maken we daar graag werk van. Want zoals gezegd in het begin van de 

legislatuur: ik wil samenwerken met iedereen die het goed voor heeft met onze gemeente. Van wie 

de vraag dus komt, maakt niet uit: terechte vragen krijgen een oplossing. 

Met andere woorden: een constructieve samenwerking over de partijgrenzen heen leidt tot een 

betere gemeente. 
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